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SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Dato:  Onsdag den 31. januar 2024 kl. 17:00-19:00 

Deltagere: Berit Lundø, Margit Just, Olav Øfverlind Pedersen, Maj Agerlund Jensen, Mikael 

Mønsted, Steven Seth Domino, Troels Schmidt Thinesen, Kim Frank Petersen, 

Søren Ørgård Hansen, Pia Orloff Schmidt, Tabita Bülow Kyster, Morten Bonde 

og suppleant Anne Marie Juncher Nielsen 

 Elevrådsrepræsentanter: Anthon Tørnæs 8.A, Gry Dalby 6.A, Anton Pejstrup 

5.B 

Afbud fra:  Berit Lundø, Margit Just, Steven Seth Domino, Troels Schmidt Thinesen, 

                      Kim Frank Petersen, Søren Ørgård Hansen. 

Referent: Tabita Bülow Kyster 

Næste møde:      27. februar kl. 17.00 - 19.00 
Referat: 

1. 1
. 

Godkendelse af referat Godkendt 

2. 1
. 

Nyt fra elevrådet Store elevråd: 
- Der har været problemer med varmen. Det har været træls. 
Der er fulgt op på det. 
- Der ønskes spejle i klasserne og i klynge F. Der er spejle på toilet-
terne 
- Snereglerne har været drøftet.  
- Kampagnen ”Ingen skal være alene” er ved at være klar. Der 
planlægges bl.a. en fernisering, hvor eleverne vil løfte sløret for 
det arbejde de har lavet. 

3. 1
. 

Status fra skolen - Datatilsynet har givet påbud til 56 kommuner, hvor bl.a. Middel-
fart Kommune er iblandt. Vi afventer hvad KL og forvaltningen vur-
derer bliver næste skridt. Der kommer en udmelding, når vi ved 
mere. 
- Der er slået en stilling op til barselsvikariat. Mikael fra skolebesty-
relsen deltager i ansættelsesudvalget. 
- Information om planen for kommende Multisal bl.a. til Lillebælt-
skolen. Morten sidder med i styregruppen. D. 21/2 vil der være læ-
rere, elever og andre interessenter, der deltager i en workshop 
som en del af processen. Mikael deltager fra skolebestyrelsen. 
- I uge 8, 9 og 10 laver vi på hele skolen en prøvehandling omkring 
vores frikvarterer. I den forbindelse bliver der ændret lidt på pau-
setiderne.  
-I særligt vores udskoling oplever vi mindre pli i forhold til skrald, 
svineri og mindre hærværk. Eleverne virker meget ligeglade over-
for de voksne, når det påtales. Herunder manglende respekt over-
for både voksne, rengøringspersonalet og for bygninger. 

4. 4
. 

Renovering -Klynge D er godt i gang. Her bliver der bl.a. 2 faglokaler – et Na-
tur/teknologi lokale, samt et FabLab lokale. 
-Varmen er fortsat en stor udfordring. Derfor er det gamle anlæg 
sat i gang igen. I uge 7 arbejdes, hvor det meste af skolen står tom, 
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arbejdes der videre på en løsning. Der er taget højde for, at der er 
varme i SFO denne uge. 
-Tidsplanen holder, men for en sikkerheds skyld, vil der ikke blive 
indvielse før efter sommerferien 

5. 5
. 

Tilfredshedsundersøgelse Der er blevet udarbejdet en national brugerundersøgelse omhand-
lende forældrenes tilfredshed med deres børns skole og SFO. Til-
fældigt udvalgte forældre er blevet bedt om at besvare undersø-
gelsen. 
Resultaterne blev gennemgået. Resultaterne viser, at Lillebæltsko-
len ligger helt i top sammenlignet med de øvrige skoler i Kommu-
nen både i skoledelen og i SFO delen – også i forhold til hvor 
mange besvarelser der er givet.  
Undersøgelsen ligger offentligt tilgængeligt på følgende link:  
 

https://lillebaeltskolen.aula.dk/brugertilfredshedsunder-

soegelse-folkeskolen-og-sfo 

Skolebestyrelsen anerkender forældrene for de store antal besva-
relser, og medarbejdere og ledelse for det flotte resultat. 

6. 6
. 

Grundskolepanel 300 folkeskoler skal deltage i et grundskolepanel, som skal bidrage med 
viden om skolernes praksis med motiverende undervisning, inkluderende 
læringsmiljøer og oplevelsen af frihed og rammer for det daglige arbejde i 
skolerne. 
Lillebæltskolen er blevet udvalgt som én af de 300 skoler. 
 
Skolerne skal hvert andet år deltage i en undersøgelse, hvor skolele-
delser, lærere og elever i 4., 6., og 8. klasse bliver spurgt ind til deres 
oplevelser inden for tre de centrale temaer.  
Grundskolepanelet vil give vigtig viden om elevernes skoledag, og 
den indsats, skolerne lægger i at skabe kvalitet i undervisningen.  
 
Ved vores deltagelse vil vi få vigtig viden om, hvordan vi kan udvikle sko-
len fremadrettet. 
Undersøgelse bliver igangsat i løbet af foråret 2024. 
 

7. 7
. 

Regnskab 2023 Vi går ud af 2023 med et lille overskud, hvilket er tilfredsstillende, når vi 
kigger på, hvordan det så ud fra årets start. 

8. 8
. 

Ansøgning §16d og §16e om di-
spensation til om konvertering 
af understøttende undervisning 
i 2024/25 - og evaluering af 
skoleåret 2023/24. Frist: 23. fe-
bruar 2024 

Skolen har gode erfaringer med tolærerordninger frem for flere uv. timer. 
Skolebestyrelsen bakker op omkring ansøgningen. 
 
Ansøgning afsendes med henblik på en godkendelse for kommunalbesty-
relsen. 

9.  Budget 2024 Det forventes, at vi kommer ud af 2024 med en mindre underskud. Sko-
len har et overskud stående fra tidligere, hvilket vil kunne dække det for-
ventede underskud i 2024.  
 
Budgettet blev godkendt. 

10.  Skolefoto 76% har på Lillebæltskolen bestilt portrætfoto. Herudover kommer sø-
skendefoto, hvilket har været populært i år. 
Det er besluttet, at vi fortsætter med Kokjo. 

11.  Skoleudviklingssamtaler  Lovgivningsmæssigt skal der afholdes skoleudviklingssamtaler med for-
valtningen og de enkelte skoler. Denne samtale er nært forestående. 

https://lillebaeltskolen.aula.dk/brugertilfredshedsundersoegelse-folkeskolen-og-sfo
https://lillebaeltskolen.aula.dk/brugertilfredshedsundersoegelse-folkeskolen-og-sfo
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Morten gennemgik pejlemærkerne i for skoleudviklingssamtaler 2023. 
(Se skolens hjemmeside) 
Pejlemærkerne for 2024 vil blive udarbejdet i forbindelse med skoleud-
viklingssamtalerne og offentliggjort på skolens hjemmeside. 

12.  Skolebestyrelsesvalg Vi har forskudte valg. I år er der 3 på valg (Olav, Berit og Margit). 
Efter vinterferien bliver der skrevet ud til alle forældre omkring valget. 
Opfordring til at opfordre andre forældre til at stille op. 

13.  Mærkesager 
- Digital dannelse 

Vi evaluerer på undervisningsmaterialet, når alle klasser har været igen-
nem det. 
OBS på opsigelsesperiode og tilbagemeldinger fra lærerne. 

14.  Siden sidst: 
Ledelse 
Medarbejdere 
SFO 
Skolebestyrelse 

- Morten er fuld tid tilbage på skolen 
- I forbindelse med sidste skoledag for 9. klasserne er det besluttet, at der 
planlægges en dag fra 10.00 -15.00 her på skolen.  
2 elever fra hver klasse, lærer og ledelse har lavet et udvalg, der planlæg-
ger dagen. 
Dvs. at der ikke længere er et fælleskommunale arrangement. 
- Information omkring en forældrehenvendelse. 
- SFO har lige haft 2 dage med fodboldstævne. Lillebæltskolen vandt 3 ud 
af 4 pokaler. Tak til de forældre der har hjulpet med at være dommer. 

15.  Eventuelt - Dialogmøde den 11/3 kl. 17-19 på rådhuset 
- Nogle forældre er ved at undersøge om det er muligt at få sponsorater 
til legepladsen. Dette arbejdes der videre i. 
- Olav deltager i en gruppe der hedder ”Sammen om skolen” på tværs af 
skoler med lærere, elever, politikere og forvaltning. 
- Forældrehenvendelse blev drøftet. 

16.  Punkter til kommende møder - Olav undersøger formalia om, hvordan Strib fik etableret deres lege-
plads. 
-Anbefaling til klassekassen på hjemmesiden 

 

 

Venlig hilsen 

Olav Øfverlind Pedersen & Morten Bonde 


